
Referat af bestyrelsesmøde den 15.december 2015 
 

Fremmødte: Abdullah Elbahi, Abdullah Abdullatif, René, Ernst, Benjamin, Mohsen og Anita. 

 

Afbud: Walid og Kai 

 

Ikke fremmødt: Atef 

 

Ordstyrer: Abdullatif 

Referent:  Anita 

 

Opfølgning fra sidste møde: 
 

Vaskeri priserne tager vi op på bestyrelsesmøde til januar 2016. 

 

Orientering fra formanden: 
 

Formanden har forsøgt, at kontakte Liselotte (  DAB ) vedr. de tilrettede reglementer. 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 
 

Ingeniørerne er blevet færdige med gennemgang af altantårnene i nr. 33, der er byggefejl og 

utætheder. 

René har talt med inspektøren Claus ( DAB ), da vi mangler informationer omkring helhedsplanen.  

Abdullah vil skrive til Liselotte ( DAB ). 

 

Nyt vagt tlf. nr. er meddelt i opgangene, samt besked om vask af trapper i julen. 

 

Vi har desværre haft brand i en lejlighed, det er der taget hånd om. 

 

Klubber og aktiviteter: 

 

Vi har modtaget en klage fra beboere vedr. larm  fra en klub, Abdullah og Mohsen har talt med den 

pågældende klub om dette, da det er anden gang, vi modtager klage. 

 

Vi har modtaget ansøgning om lokaler til ny klub, der kalder sig Håb. Abdullah og Mohsen tager et 

møde med dem, med tilbud om lokalerne i blok 6, Ahorn Alle 10.  

Vi tager godkendelse af klubben op på næste bestyrelsesmøde. 

 

Abdullah talte om, at indkalde alle klubber i januar, angående deltagelse i aktiviteter. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 26. januar 2016, kl. 18.00  

 

    


